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ZAPISNIK 

 

sa 13. sjednice Upravnog odbora Zagrebačkog 

karate saveza održane  06. ožujka 2024. U  17:00 sati 

 

Sjednicu UO sazvao je gospodin I. Ljubanski, a odazvali su se članovi:  Ljubo Jurčić,  

Maša Vidić, Novica Bogdanović i Ana Marija Bujas Čelan. 

 

 

DNEVNI RED:   

 

1.  Organizacija dodjele za sportaše Zagrebačkog karate saveza za 2023. godinu ( 16 sportaša 

i njihovi treneri) 

2. Odluka o zahtjevu glavne tajnice, gospođe Hećimović o isplati naknade za dodatni rad van 

radnog vremena 

3. . Odluka o primanju novog člana natjecateljske komisije-Lovro Cicvara 

4. Usvajanje Disciplinskog pravilnika i Poslovnika o radu UO 

5. Odluka o prijedlogu rada Zagrebačkog karate saveza za 2024. g. 

6. Odluka o radu selekcija Zagrebačkog karate saveza za 2024. godinu – izbor trenera 

Predsjednik je pozdravio sve članove Upravnog odbora te otvorio sjednicu. Predložio je 

izmjenu Dnevnog reda: 

 

Izmjena točke 4. Odluka o prijedlogu disciplinskog pravilnika i poslovnika o radu UO mijenja 

se i glasi: 

Odluka o Prijedlogu Disciplinskog pravilnika i stavljanje na javnu raspravu na Skupštinu. 

Odluka o Poslovniku o radu UO- slanje prijedloga odvjetniku na usklađivanje sa zakonom. 

Izmjena točke  5. Odluka o prijedlogu rada Zagrebačkog karate saveza za 2024. g. Mijenja se 

i glasi: Odluka o sufinanciranju Grand prix Slovakia za seniore 

Dodavanje točke Dnevnog reda: 7. Odluka da se na svim natjecanjima u organizaciji Zks-a 

nose trenerske licence Hks-a 



 

 

 

Izmjene i prijedlog Dnevnog reda jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1 

Organizacija dodjele za sportaše Zks-a za 2023. 20.03.2024. 16 sportaša i njihovi treneri, 

članovi UO, članovi NO, predsjednik SSGZ-a g. Šafranić, g. Jandrić,Savska cesta 137, u 

17:30.  

Gospođa Vidić je predložila da je za iduću godinu potrebno razraditi Kriterije za sportaša 

Zks-a te se bolje pripremiti.   

Zaključak: prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad2 

Odluka o zahtjevu glavne tajnice, g. Hećimović o isplati 1.120,00 eura kao godišnja nagrada 

za rezultate rada. 

Zaključak: prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad3. 

 Odluka o primanju novog člana natjecateljske komisije, Lovro Cicvara. Predsjednik je 

objasnio članovima UO kako postoji potreba za angažiranjem još jednog člana Natjecateljske 

komisije radi lakše provedbe svih natjecanja u organizaciji Zks-a. 

Zaključak: prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 Ad4. 

Prijedlog Disciplinskog pravilnika i Poslovnika o radu UO. Predsjednik je predložio da  

Prijedlog oba dokumenta ide pravniku na pregled te po završetku izrade dokumenata da  

Disciplinski pravilnik bude stavljen  na javnu raspravu Skupštini a  Pravilnik o radu na 

usvajanje  UO. 

 Zaključak: Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Gospođa Bujas Čelan morala je napustiti sjednicu u 17:40 sati te je na odlasku naglasila kako 

je suglasna za 5. Točku dnevnog reda- sufinanciranje Grand prix Slovakia za seniore. 

 

Ad5 

 

Prijedlog da se za seniore sufinancira odlazak na Grand prix Slovakia. Predsjednik je 

predložio da se u skladu sa financijskim mogućnostima sufinancira svaki senior, članovi 

zagrebački karate klubova sa iznosom u visini 75,00 eura. 

Gospodin Bogdanović je predložio da se sufinancira i odlazak zagrebačkih seniora  na Zlatni 

pojas Čačka koji je posljednji izborni turnir u izbornom postupku seniorskog uzrasta za 

odlazak na Europsko prvenstvo u svibnju. Prijedlog g. Bogdanovića je da svi senior moraju 

biti prijavljeni pod Zagrebački karate savez, na što mu je glavna tajnica rekla kako to nije 

moguće jer su svi sportaši već prijavljeni preko svojih klubova. G. Bogdanović je istaknuo 

kako je predsjednik Karate federacije Srbije blisko surađivao godinama sa Zagrebačkim 

karate savezom, što je rezultiralo sa velikim brojem prijavljenih sportaša na Zagreb karate 

cup-u te je potrebno održavati te odnose. 
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Glavna tajnica je predložila da pošaljemo upit klubovima o broju prijavljenih seniora te na 

temelju dodatnih informacija UO donese odluku o sufinanciranju budući da  Hks organizira 

prijevoz za sve natjecatelje i trenere. 

 Zaključak: Prijedlog o sufinanciranju Grand prix Slovakia za seniore prihvaćen je 

jednoglasno. 

 

Ad6. 

Predsjednik Ljubanski je na sjednicu UO pozvao gospodina Antu Čuturu, predsjednika 

stručno trenerske komisije te mu je prepustio riječ. 

Gospodin čutura je istaknuo kako je potrebno ponovo pokrenuti rad selekcija za sve uzraste. 

Osigurani su termini petkom od 20:00-22:00 sata na adresi Gundulićeva 23a, te termini 

subotom od 11:00-14:00 sati u SD Peščenica. Istaknuo je kako će se kroz rad sa selekcijama 

podići kvaliteta natjecatelja. Potrebno je ponovo naći model financiranja selekcija. Predložio 

je UO da  Savez sufinancira odlaske na natjecanja samo članovima koji sudjeluju na 

treninzima selekcija te predlaže da se i seniori koji su u programu Potpora vrhunskom sportu 

ne financiraju ukoliko ne sudjeluju na treninzima selekcije. Glavna tajnica je objasnila 

gospodinu Čutura kako takav model nije prihvatljiv, budući da su sredstva iz programa 

Potpora vrhunskom sportu sredstva Grada Zagreba koja su dobivena putem javnog natječaja 

na ime i prezime sportaša koji imaju 1. I 2. kategoriju te obaveze pravdanja sredstava kao i 

odgovornost za iste snosi samo glavna tajnica stoga nije moguće uvjetovati sportaše za ta 

sredstva te je predložila UO da se to ne prihvati. Glavna tajnica je postavila pitanje tko će to 

sve voditi, gospodin Čutura je istaknuo da će on to sve koordinirati, na što mu je glavna 

tajnica rekla da je najlakše koordinirati ali tko će raditi te je tražila konkretno ime i prezime 

trenera koji će voditi treninge selekcije. Gospođa Vidić je pokušala dati svoje prijedloge ali 

gospodin Čutura je bio izričit u svojim viđenjima rada selekcije kao predsjednik stručno 

trenerske komisije te je odgovorio  da će on provoditi sve treninge selekcije. 

Zaključak: Izbor trenera g. Čutura jednoglasno je prihvaćen. 

 

Sjednica je završila u 19:05 sati. 

 

 Zapisničar:              Predsjednik: 
Diana Hećimović             Igor Ljubanski 


